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Beboerpårørenderådsmøde 
   

 
Dagsorden til møde 
Den 5. december 2023 kl. 16.00-18.00  
Mødelokale ved caféen, Østergården   
 
MØDEDELTAGERE  
Mette Line Pedersen, afdelingsleder 
Marie Louise S. Dahlsen, stedfortræder 
Krista Andersen, medarbejder 
Micki Svendsen, beboer 
Annitta Madsen, pårørende 
Marianne Syhler, pårørende 
Tove Wagner, pårørende 
Dorte Kyster, formand  

 
 
 
 
 
 

 
 

 Dagsorden 
 

Sag nr. 1  Velkommen til alle 
 

Sag nr. 2  Billeder og fortælling 
Micki og Krista viser billeder og fortæller fra livet på Lunden sommer og efterår 
2023 
 

Sag nr. 3  Nyt fra formanden 
Der har været til to møder med andre formænd for pårørenderåd. 

• Budgetforslag er blevet diskuteret. Der forelå et beregningsforslag om, 
hvor stor besparelse der ville være ved at nedlægge Team 2010 og 
idrætsforeningen Vikingerne. Dorthe indsendte høringssvar. 
Besparelsen er siden opgivet. 

• Forvaltningen har udfærdiget procedurer for håndteringen af dødsfald 
på enhederne for at hjælpe personalet til vide, hvordan det skal agere 
i situationen. 

• Pårørende har efterlyst muligheden for at deltage i Sølund festival som 
vi gjorde for år tilbage. Dette må i givet fald være en del af 
sommerferien eller ske for egen regning, evt. med ledsager. 

• Flere handicappede efterlyser plads i klub Stjerneskud. 
• Værgemål for beboerne er en individuel sag, hvad enten det gælder 

økonomisk værge, fuldt værgemål eller ad hoc værgemål. 
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 Dagsorden 
 

• Boligforeningen kommer årligt til møde omkring økonomien for 
boligerne på Lunden. Der er et ønske om, at pårørende inviteres med, 
da beboerne ikke kan overskue lejemålet eller egen økonomi. 

• Administrationen flytter til nye lokaler Marbækvej 43 A 
 

Sag nr. 4  Nyt fra ledelse 
• Marie og Mette har været ledere siden Lotte stoppede 1.10.23 Fra 

1.1.24 er der ansat en ny leder, der hedder Lea Erlund. Lea er kendt 
med området og med ledelse, og bliver støttet af Marie og Mette i 
begyndelsen. Marie kommer fortsat til at dele ledelsen med Lea, og 
Mette vil drøfte de sundhedsfaglige udfordringer med Lea. 

• Der er for tiden flere ledige stillinger i huset til forskellige opgaver. 
Disse håber vi at få besat inden for et par måneder. Desuden skal der 
laves en ny vagtplan, hvor vi flytter rundt på nogle timer og bl.a. kun 
holder personalemøde 1 gang, således at der er møder 3 ud af 4 
onsdage, og her igennem få flere timer ud i huset. 

• Ledelsen vil allerede i februar opslå stillinger om ferieafløsere i håb 
om, at vi kan få nogle, der vil blive som husvikarer efterfølgende, især 
i sommerperioden. 

• Cervellos neuro-pædagogiske kursus for alle medarbejdere er 
afsluttet, og vi vil forsøge at bruge og fastholde det lærte i hverdagen 
fremover. 

• Der er lagt nyt linoleum i opholdsstuer/spisestuer i både Øst og Vest 
• Der vil blive afholdt Nytårskur i lighed med sidste år, invitation sendes 

ud snarest 
• Der har før været tale om at lave stolegymnastik om mandagen, men 

det er sat i bero, da det vil kræve et ekstra personale at få det 
arrangeret, og det har vi ikke for tiden. 
 

 
Sag nr. 5  Evt. 

Annitta påpeger, at beboernes badeværelser er deciderede ulækre p.g.a. kalk, 
snavs og skimmel. Alle er enige. Lunden skal på husmøder tale med beboerne 
om, at de evt. kan betale for hovedrengøring 1-2 gange årligt for at holde det 
pænt. Alle pårørende bakker op om forslaget. 

  
  
  

 

 


	Beboerpårørenderådsmøde
	Dagsorden
	Sag nr. 1
	Velkommen til alle
	Sag nr. 2
	Billeder og fortælling
	Sag nr. 3
	Nyt fra formanden

	Dagsorden
	Sag nr. 4
	Nyt fra ledelse
	Sag nr. 5
	Evt.



